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Närvarande föreningar: 

EOS 

Gränsbygden 

Knähaken 

Skaraborg 

Skeppsmyra 

Snapphanen 

Svanrevet 

Umenaturist 

Vikbolandet 

Västergötland 

Västkusten 

 

 

Återrapportering från förra året: 
Modernisering av medlemskort: Inget konkret resultat från gruppens 

arbete att rapportera. Sammankallande för gruppen saknas på 

mötet och har inte lämnat någon rapport. 

 

Modernisering av Tillsammans distribution: Niclas presenterar 

gruppens arbete. Gruppens slutsats att papperstidningen är 

efterfrågad och att pdf-tidning uppfyller de behov som finns. På 

grund av att det inte finns gemensamt medlemsregister är det svårt 

att ordna inloggning. Norge har testat med nedslående resultat. 

Mycket få läser tidningen digitalt. 



Kort replik från Svanrevet: Tidningen borde vara en sammanställning 

av hemsidan. Ny lösning behövs. Hemsidan måste mobilanpassas. 

(Nya hemsidan kommer att vara mobilanpassad enligt 

webbansvarige.) 

 

Samarbete mellan föreningar: Har inte förbättrats under året. 

Förbundsstyrelsen har gått igenom adresser till alla föreningar. Flera 

föreningar svarar aldrig på utskick. Frågan är varför intresset är så 

lågt. 

 

Ökning av medlemsantal – gemensam kampanj: SNFs styrelse gjorde 

ett pressutskick inför naturismens dag. Två föreningar 

uppmärksammade utskicket och minst två fick besök av pressen. 

 

SNF-handdukar: Undersökning skickades ut till alla föreningar. Ingen 

förening svarade att de vill ha. Intressent var obefintligt. Intresset är 

för den egna föreningen. Tryck med nakenbadsskylten kom upp som 

förslag. 

 

 

Diskussioner om nya och gamla ämnen: 

 
Medlemskort och medlemsregister: 

Vi har inget fungerade register och ett nya medlemskort måste 

godkännas av INF. Det är möjligt att antingen ha plastkort eller en 

app. En ny arbetsgrupp behöver skapas med intresserade 

människor. 

 

Tillsammanstidning: 

Vikbolandet är för att byta ut papperstidningen mot en hemsida. 

SNF borde vara avsändare med lite nytt material. Föreningarna 

behöver ansvara för detta. Idag sammanställer vi tidningen genom 

att föreningarna skickar in bidrag. Både idag och imorgon behövs 

engagemang från föreningar. För att få föryngring behövs det 

digitalisering. Redaktören har inget emot att det blir digitaliserat, 

men det måste vara lätt att uppdatera annars kommer det inte att 

uppdateras alls. Det måste till en bättre sökväg och webbadress för 



att vi ska hittas. Svanrevet tycker att Tillsammans är tråkig och vi 

behöver ett sätt att lyfta föreningar och förbundet. Vikbolandet 

föreslår en nättidning och deltar gärna i en arbetsgrupp. 

Umenaturist deltar också. Vi behöver bli bättre på att informera och 

vi behöver vara tydligare. Hemsidan är svår. Vikbolandet har valt att 

ha en separat sida. Det behöver finnas medlemssida också, inte bara 

publikt. Detta kräver ett medlemsregister.  

 

Arbetsgrupp tillsätts: Ninni Lundqvist (sammankallande), Stefan 

Chinell, Dick Lundqvist, Pia Alphed och Niclas Ember.  

 

Arbetsgruppen uppdrag är att undersöka möjligheterna för att 

skapa ett digitalt forum som dels har medlemsinloggning och dels 

publik information för marknadsföring. Detta i syfte att hitta olika 

alternativ till medlemstidningen ”Tillsammans” framtid och ändå 

visa på mervärdet med att vara medlem. Uppdraget är samtidigt att 

stötta arbetet med att ändra den befintliga hemsidan. 

Arbetsgruppen ska också utreda möjligheter till att ersätta dagens 

medlemsmärke. 

 

Sociala medier: 

Vikbolandet undrar vem som ansvarar för FB och Instagram. Det 

bygger på att vi konstant uppdaterar. För dåligt uppdaterat är dålig 

reklam. Det behöver finns någon från varje förening. Frågan är om 

det ska stängas ner. Instagramkontot är oåtkomligt på grund av 

dödsfall. Det behövs hjälp med Facebookkontot. 

 

Nya hemsidan: 

Göran visar den nya hemsidan. Kartfunktionen ser bra ut. Göran 

jobbar för att ändringen till Drupal8 ska ske centralt. Grunden är 

klar men nu ska alla undersidor bearbetas. Hur ska vi arbeta 

tillsammans med den nya hemsidan och den nya arbetsgruppens 

arbete? Vilka nya webbadresser vill vi ha? 

 

Utvecklingskonferens: 

Svårt att ha utvecklingskonferens på fredag. Man måste ta ledigt. 

Om utvecklingskonferensen blir digital borde riksmötet kunna 

börjas med en sammanfattning av utvecklingskonferensen. Kanske 



till och med ha flera konferenser per år. Förbundet behöver bekosta 

en licens på en digital plattform. Riksmöte eller årsmöte kan också 

ske via digitala plattformar. Det finns funktioner för att ha till 

exempel omröstning. Även viktigt att träffa varandra fysiskt. 

 

Nya föreningar: 

I Växjö och Österlen har det skapats två avdelningar som är knutna 

till Gränsbygden. Dessa är ännu inte tillräckligt stora för att vara 

föreningar. Svanrevet vill hjälpa till med eventuell ny förening i 

Ystad/Österlen. 

 

Bastu nattetid på campingar: 

Diskussion och erfarenhetsutbyte om hur olika campingar gör med 

att bastu används nattetid. Låses de eller är det någon värd som 

kollar över? 

 

Gemensamma frågor:  

Samarbetet mellan föreningar är dåligt. Det är viktigt att alla 

föreningar deltar och bidrar. Det är genom föreningarna vi får till 

nya medlemmar och framtidens frågor. Det får inte vara så att vi 

bara kritiserar varandra. 

 

 


